



EN Instruction manual
CN 說明書



Kettle Stainless Steel Deluxe

01.236000.16.022/01.236000.16.023/01.236000.16.031

PARTS DESCRIPTION / 零部件說明



EN Instruction manual

SAFETY

- By ignoring the safety instructions the manufacturer can not be hold responsible for the damage.
- If the supply cord is damaged, it must be replaced by the manufacturer, its service agent or similarly qualified persons in order to avoid a hazard.
- Never move the appliance by pulling the cord and make sure the cord can not become entangled.
- The appliance must be placed on a stable, level surface.
- The user must not leave the device unattended while it is connected to the supply.
- This appliance is only to be used for household purposes and only for the purpose it is made for.
- This appliance shall not be used by children from 0 year to 8 years. This appliance can be used by children aged from 8 years and above and persons with reduced physical, sensory or mental capabilities or lack of experience and knowledge if they have been given supervision or instruction concerning use of the appliance in a safe way and understand the hazards involved. Children shall not play with the appliance. Keep the appliance and its cord out of reach of children aged less than 8 years. Cleaning and user maintenance shall not be made by children unless older than 8 and supervised.
- To protect yourself against an electric shock, do not immerse the cord, plug or appliance in the water or any other liquid.
- This appliance is intended to be used in household and similar applications such as:
 - Staff kitchen areas in shops, offices and other working environments.
 - By clients in hotels, motels and other residential type environments.
 - Bed and breakfast type environments.
 - Farm houses.
- Children shall not play with the appliance.
- This appliance shall not be used by children. Keep the appliance and its cord out of reach of children.

PARTS DESCRIPTION

- Cover
- On/Off switch
- Power indicator
- Base
- Button to open lid

BEFORE THE FIRST USE

- Take the appliance and accessories out the box. Remove the stickers, protective foil or plastic from the device.
- Place the device on a flat stable surface and ensure a minimum of 10 cm. free space around the device. This device is not suitable for installation in a cabinet or for outside use.
- Put the power cable into the socket. (Note: Make sure the voltage which is indicated on the device matches the local voltage before connecting the device. Voltage 220V-240V 50/60Hz)
- Before the first use boil a full kettle of water to clean the kettle and discard this water.

USE

- Always remove the kettle from the base when filling it, this to avoid water dripping into the base.
- Make sure the water level will never exceed the maximum level marker.
- If not enough water is used, the kettle will switch off, with too much water it may boil over. Switch the device on by pressing at the on/off switch. The indicator light will be illuminated. Once the water has boiled, the on/off switch returns automatically to the off position.
- If the appliance is accidentally switched on when empty, the boil-dry protection will automatically switch it off. Adding cool water will cool the boil-dry protection mechanism which enables you to use the kettle as normal.

CLEANING AND MAINTENANCE

- Before cleaning, unplug the appliance and wait for the appliance to cool down.
- Use a soft damp cloth to clean the housing of the device.
- Clean the appliance with a damp cloth. Never use harsh and abrasive cleaners, scouring pad or steel wool, which damages the device.
- Never immerse the kettle and base in water or any other liquids.
- The device should be regularly decalcified. Use a descaling product which is suitable for household appliances.
- Rinse the kettle several times with clean water after descaling.

GUARANTEE

- This product is guaranteed for 24 months granted. Your warranty is valid if the product is used in accordance to the instructions and for the purpose for which it was created. In addition, the original purchase (invoice, sales slip or receipt) is to be submitted with the date of purchase, the name of the retailer and the item number of the product.

ENVIRONMENT

-  This appliance should not be put into the domestic garbage at the end of its durability, but must be offered at a central point for the recycling of electric and electronic domestic appliances. This symbol on the appliance, instruction manual and packaging puts your attention to this important issue. The materials used in this appliance can be recycled. By recycling of used domestic appliances you contribute an important push to the protection of our environment. Ask your local authorities for information regarding the point of recollection.

ZH-CHT 說明手冊

安全

- 若忽視安全指示，製造商恕不負損壞責任。
- 若電源線受損，須由製造商、其服務代理商或相似的合格人員更換受損的電源線，避免危險。
- 切勿以拉扯電源線的方式搬運電器，並確定電源線未纏繞在一起。

- 電器須放置於穩固、平坦的表面上。
- 使用者不可在裝置已接上電源時離去，讓裝置無人看管。
- 本電器只可供家庭用途使用，並僅限用於原本的製造用途。
- 請勿讓 0 歲至 8 歲的兒童使用此設備。8 歲以上的兒童可在持續受到監督的情況下使用此設備。生理、感官或心智不健全之人，或缺乏經驗知識之人，須有人在旁監督，或已指示如何安全使用本電器，且瞭解涉及的危險後，才可使用電器。兒童不可玩耍電器。請讓 8 歲以下兒童遠離本電器及其電源線。8 歲以上的兒童且有成人在旁監督，才可進行清潔與保養工作。
- 若要保護自己避免觸電，請勿將電源線、插頭或電器浸泡在水中或任何液體中。
- 本電器旨在在家中與相似的應用中使用，例如：
 - 商店、辦公室及其他工作環境中的員工廚房區。
 - 由飯店、汽車旅館及其他住宅式環境中的客戶使用。
 - 民宿。
 - 農家。
- 兒童不可玩耍電器。
- 本電器不應由兒童使用。請讓兒童遠離本電器及其電源線。

零件說明

- 護蓋
- On/Off 開關
- 電源指示燈
- 底座
- 打開水壺蓋的按鈕

首次使用前

- 請將電器及配件自紙箱中取出。撕下裝置的貼紙、保護膜或塑膠膜。
- 請將裝置放置於平坦、穩固的表面上，並確保裝置周圍至少保留 10 公分的間距。本裝置不適合安裝於櫥櫃或戶外之用。
- 將電源線插入插座。(備註：連接裝置前，請確定裝置上指示的電壓與當地電壓相符。電壓 220V-240V 50/60Hz)
- 首次使用前，請將電熱水壺裝滿水，然後煮沸，以清潔電熱水壺，最後將水倒掉。

使用

- 裝水時，請務必將電熱水壺從底座取下，以免水滴到底座。
- 請確定水位未超過水位上限記號。
- 若使用的水量不足，電熱水壺將會關閉，而水太滿，則可能會過度沸騰。請按下 On/Off 開關開啟裝置。指示燈將會亮起。水煮沸後，On/Off 開關將自動回到 Off 位置。
- 若不慎在完全未裝水的情況下開啟電器，乾燥保護功能將會自動關閉電器。添加冷水可使乾燥保護機構冷卻，以便於跟平常一樣使用電熱水壺。

清潔與保養

- 清潔前，請拔下電器插頭，並等候電器冷卻。
- 使用柔軟的濕布清潔裝置外觀。
- 使用濕布清潔電器。切勿使用刺激性與磨蝕性清潔劑、菜瓜布或鋼絲刷，以免使裝置受損。
- 切勿將電熱水壺與底座浸泡在水中或任何其他液體中。
- 裝置應定期除水垢。使用適合家用電器使用的除垢產品。
- 請在除水垢後使用乾淨的水沖洗電熱水壺。

保證

- 本產品享有 24 個月保固。只要產品依據指示使用，且用於原本的製造用途，您的保固仍然有效。此外，原始購買證明（發票、銷貨單或收據）要附上購買日期、零售商名稱及產品項號提交。

環境

-  本電器不可在使用壽命結束時以家庭廢棄物處理，而是要棄置於回收電器電子家用電器的集中回收處。電器、使用手冊及包裝上的符號主要用於引起您對於重要議題的注意。本電器採用可回收的材質。您可回收二手家用電器，對環境保護盡一份心力。請向當地主管機關詢問相關的回收處資訊。